
 

(還有第二頁) 

逢甲大學福星校區住宿服務中心公告 
發文日期：中華民國 115 年 3 月 6 日 
發文字號：逢學 字第 1150306001 號 
聯絡電話：04-2451-7250 分機 86001 

主旨: 公告 115 學年度福星校區【家庭式宿舍】住宿申請事宜 

公告事項: 

一、申請資格:大學部一至三年級學生（含境外學生、進修部及建築系四年級）。 

二、開放名額:福星 A~F 棟為性別不分棟宿舍；福星 G 棟男生分配 1~4 樓、女生分配 5~8 樓。 

(一)男生 

房型 棟別 代碼 空間描述 提供戶數 住宿費/戶/
學期 

住宿保證金
/人/學年 

六人家庭式 
C、D FB1 

3 雙人房、2 廳 1 廚 2 衛、 
陽台、電視 

4 
6 

179,600 元 12,000 元 

A FC1 
2 單人房、2 雙人房、2 廳 1
廚 2 衛、陽台、電視 

2 193,200 元 12,000 元 

五人家庭式 
E、F FA1 

1 單人房、2 雙人房、2 廳 1
廚 2 衛、陽台、電視 

7 
12 

179,400 元 12,000 元 

G GA1 
1 單人房、2 雙人房、2 廳 1
廚 2 衛、陽台、電視 

5 240,000 元 15,000 元 

四人家庭式 G GB1 
(房型 A)2 雙人房、2 廳 1 廚
1 衛、一樓庭院、電視 1 1 204,000 元 15,000 元 

 (二)女生 

房型 棟別 代碼 空間描述 提供戶數 住宿費/戶/
學期 

住宿保證金
/人/學年 

六人家庭式 
C、D FB2 

3 雙人房、2 廳 1 廚 2 衛、 
陽台、電視 

3 
5 

179,600 元 12,000 元 

A FC2 
2 單人房、2 雙人房、2 廳 1
廚 2 衛、陽台、電視 

2 193,200 元 12,000 元 

五人家庭式 
E、F FA2 

1 單人房、2 雙人房、2 廳 1
廚 2 衛、陽台、電視 

8 
16 

179,400 元 12,000 元 

G GA2 
1 單人房、2 雙人房、2 廳 1
廚 2 衛、陽台、電視 

8 240,000 元 15,000 元 

四人家庭式 G GC2 
(房型 B) 4 單人房、2 廳 1 廚
2 衛、樓中樓、陽台、電視 

5 5 216,000 元 15,000 元 

註:1.房型因結構格局不同，各寢室房間大小及設備略有差異。 

2.每學年住宿保證金作為淨水器耗材(每學期 800 元/人)及期末退宿檢查設備毀損費用扣款之用，如有餘額將無息退還。 

3.每戶/寢室使用電費另計。電費每度 5 元，電費由寢室內住宿生平均分擔，依使用需求以悠遊卡自行儲值。 

三、作業時程： 

(一) 登記時限：2026 年 3 月 12 日(四)10 時起至 2026 年 3 月 22 日(日)24 時止。 

(二) 申請方式：登錄逢甲人資訊入口網 MyFCU【路徑：登入➔校園生活➔住宿➔宿舍抽籤申請➔家

庭式宿舍申請】，每組最多可選擇 2 個志願。 

 

登錄MyFCU -
宿舍抽籤申請-
家庭式宿舍申
請(代表人)

選填志願-申請成
功-提供邀請碼給

組員

組員登錄
MyFCU-宿舍
抽籤申請-家庭
式宿舍申請

組員填入邀請
碼-完成申請



 

A. 四人、五人及六人家庭式宿舍以戶為申請單位，申請者須自行尋覓同性別室友一同登記，不得

重複登記。 

B. 全組先由代表人線上登記後提供邀請碼給其他組員，組員再登錄系統完成申請動作。請代表人

於申請時限前提醒組員完成線上登記，若全組未能完成登記，將視為無效申請取消抽籤資格。 

C. 請勿跨組登記(每人僅能參加一組登記)，每組僅能登記一種房型選項，每種房型最多可選填兩

個志願 (例如:全組已登記五人家庭式宿舍，不得再登記六人或四人家庭式宿舍)。請勿找人代

替抽籤，一經發現將取消整組抽籤及住宿資格。 

(三) 電腦公開抽籤：2026 年 3 月 25 日(三)中午 12:30【地點：福星 I 棟 B02 教室】。抽籤結果請於當

日下午 4 時起登入【MyFCU 逢甲人資訊服務入口網】(與申請同一路徑)查詢。 

(四) 中籤說明會：3 月 26 日 (四)下午 6:00 或 3 月 27 日(五)中午 12:00 擇一場次參加【地點：福星 I

棟 B02 教室】將說明重要事項及簽署住宿同意書，建議中籤組別儘量全員出席，若因故不克出席

者，中籤組別請務必至少派一員參加，代為領取住宿同意書。 

(五) 同意書繳回：中籤且確認住宿者，應於 2026 年 3 月 30 日(一)下午 5:00 前，將簽署完成之同意書

繳回本中心辦公室，逾期未繳回視同全組放棄床位。 

(六) 床位遞補作業：3 月 31 日(二)起依放棄組數，依候補序號個別電話通知。 

四、申請注意事項: 

(一) 申請名單於 3 月 23 日(一)中午於宿舍辦公室及網站公告(逢甲大學宿舍服務-住宿申請-舊生住宿)，

請代表人確實核對組員名單。若有疑問務必於 3 月 24 日前洽詢宿舍辦公室，抽籤當日若因申請

名單有誤而導致抽籤權益受損，概不負責。 

(二) 宿舍分配依照正取序號及房型安排，若有特殊需求請於中籤後告知。 

(三) 任何宿舍申請疑問，請洽詢福星校區住宿服務中心辦公室(G 棟一樓)(分機 86001)。 

五、重要說明《務必詳讀並同意再行申請》 

(一) 住宿期限：自 2026 年 9 月上旬(進住日起)至 2027 年 8 月中旬(另行公告)止。 

(二) 同學登記宿舍抽籤前，請先徵得家長同意，並說明各項費用及規定。 

(三) 同意書一旦簽署將不得重複申請學校其他宿舍床位，一經發現將取消申請及抽籤資格。 

(四) 已填寫續住同意書者，若想申請家庭式宿舍抽籤，需先至福星校區住宿服務中心辦公室填寫放棄

切結書，方可參與本次床位申請。 

(五) 申請核准分配寢室床位者，請於公告時間內(5/6-5/20)自行登入【行動逢甲 APP→行動 E 製單】

完成 115 學年度第 1 學期住宿費及保證金繳納。 

(六) 住宿費用依據本校福星校區住宿服務中心公告之 115 學年度住宿收費標準收費。 

(七) 如有休退轉學、出國交換、外地實習計畫，或其他事由可能中途退出的同學，請考量申請家庭式

宿舍的後續狀況，以免影響室友之權益。 

(八) 請遵守學生宿舍團體生活公約，配合福星校區住宿服務中心輔導管理方式，無法配合同學請勿申

請學生宿舍。 

(九) 考量個人衛生習慣，115 學年度起，各棟宿舍不提供床墊等寢具，住宿生需自行購買，於離舍時

帶走。 

(十) 各棟宿舍房型、設備與住宿費請至逢甲大學宿舍服務官網(https://dormitory.fcu.edu.tw/)查詢。 

(十一) 未中籤者(含候補者)可繼續參加 3 月下旬辦理的「115 學年度大學部舊生床位個人申請」。 

（依分層負責規定，授權福星校區住宿服務中心主管決行） 

https://dormitory.fcu.edu.tw/


 Feng-Chia University Dormitory Announcement 
Date: March 6, 2026 

File Number: Feng Xue No. 1150306001 
Contact:04-24517250 #86001 

Purpose: 2026 school year registration method of accommodation for Family Dormitory. 

Announcement: 
I. Qualification: Freshman, sophomore, and junior students (including architecture senior students). 

II. Quota: (Please note that Buildings A through F are unisex dormitories) 

(A) Male 

Room Type Building Code Room Space /Equipment Unit Housing Fee 
Unit/Semester 

Deposit/person 
/Academic year 

Six people 
Family 
Room 

C、D FB1 3 rooms, LDK, 
2 bathrooms, balcony, TV 4 

6 
NT$ 179,600 NT$ 12,000 

A FC1 4 rooms, LDK, 
2 bathrooms, balcony, TV 2 NT$ 193,200 NT$ 12,000 

Five people 
Family 
Room 

E、F FA1 
3 rooms, LDK, 
2 bathrooms, balcony, TV 7 

12 
NT$ 179,400 NT$ 12,000 

G GA1 3 rooms, LDK, 
2 bathrooms, balcony, TV 5 NT$ 240,000 NT$ 15,000 

Four people 
Family 
Room 

G GB1 
(Type A) 2 rooms,1 LDK, 
1 bathroom, TV, 
courtyard 

1 1 NT$ 204,000 NT$ 15,000 

(B) Female 

Room Type Building Code Room Space /Equipment Unit Housing Fee 
Unit/Semester 

Deposit/ person 
/Academic year 

Six people 
Family 
Room 

C、D FB2 3 rooms, LDK, 
2 bathrooms, balcony, TV 3 

5 
NT$ 179,600 NT$ 12,000 

A FC2 4 rooms, LDK, 
2 bathrooms, balcony, TV 2 NT$ 193,200 NT$ 12,000 

Five people 
Family 
Room 

E、F FA2 3 rooms, LDK, 
2 bathrooms, balcony, TV 

8 
16 

NT$ 179,400 NT$ 12,000 

G GA2 3 rooms, LDK, 
2 bathrooms, balcony, TV 8 NT$ 240,000 NT$ 15,000 

Four people 
Family 
Room 

G GC2 
(Type B) 4 rooms, LDK,  
2 bathrooms, balcony, 
TV, Middle floor 

5 5 NT$ 216,000 NT$ 15,000 

III. Additional Charge: The accommodation deposit is used for the deduction of water filter 

consumables (NT$ 800 per person per semester) and equipment damage expenses at final check-out 

inspection. If there is any balance, it will be refunded without interest. The electricity fee is NT$5 

per kilowatt-hour and is shared equally by all dormitory residents. The electricity fees for the room 

are charged by Easy Card according to usage needs. 

IV. Registration Period: from 10 a.m. March 12, 2026 to March 22, 2026. 

V. Registration Method: Please log in My FCU on-line system and complete the application. 

https://myfcu.fcu.edu.tw/ 【Path: log in➔ Campus Life ➔ Dormitory ➔Applying for accommodation➔ 

Family Dorms application】 and Select up to 2 choices per group. 

 

(A) The 4 to 6 people family room is based on groups, and applicants must find roommates to register 

log in MyFCU -
Applying for 

accommodation-Family 
Dorms application

(Represntive)

Select up the choices -
Applying  successfully-
provide invite code to 

Group members

Members log in 
MyFCU-Applying for

accommodation -
Family Dorms 

application

Menbers fill 
in  invite code 

-Complete 
application

https://myfcu.fcu.edu.tw/


with them.  

(B) The entire group is registered online by the representative and then provides the invite code to other 

group members. The group members then log in to the system to complete the application action. 

Representative needs to remind the group members to complete the online registration before the 

deadline. If the entire group fails to complete the online registration, it will be considered invalid. 

(C) Each person can only join one group, and each group can only register one room type option, and no 

double registration is allowed. If someone is to replace the application, the whole group 

qualifications will be cancelled. 

(D) The application list will be announced on the dormitory office and website on March 23. 

Representative is requested to check the list of team members. If you have any questions, you must 

contact the dormitory office before March 24. If the application list is incorrect on the day of the 

drawing and the rights and interests are damaged, we will not be held responsible. 

(E) The dormitory distribution is arranged in accordance with the sequence number and room type. If 

you have special needs, please inform Fusing Campus Housing Service Center. 

VI. Public On-line Random Drawing: 12:30 p.m. March 25, 2026/ Location: Building I, B02. 

VII. Result announcement date: 16:00 p.m. March 25, 2026 (on My FCU apps).  

VIII. Seminar: 18:00 p.m. March 26, or 12:00 a.m. March 27, 2026 (Choose a session to attend). 

Location: Building I, B02. Explain the agreement signing method. If you are unable to attend for 

some reason, a representative can receive the accommodation agreement on your behalf. 

IX. Agreement signing: the winning group members should return the signed agreement to the Center 

before 17:00 on March 30, 2026. It is deemed to be abandoned if fails to return the agreement. 

X. Remarks: 

(A) Accommodation period: From early September, 2026 (the check-in date) to mid- August, 2027 

(until further notice). 

(B) Before registering, please obtain parental consent and explain the fees and regulations. 

(C) If there is a duplicate registration, it is considered invalid registration, and the qualification will be 

cancelled. 

(D) For those who have filled out the agreement, if you want to apply for a family room, you must first 

go to the Fusing Campus Housing Service Center to fill in the affidavit letter to give up the original 

bed before participating in this bed application. 

(E) For those who have been approved for accommodation, please log in to [Mobile Feng-Chia 

APP→ e-Billing] to complete the 115-1 dormitory fee and deposit payment within the 

announced time (5/6-5/20). 

(F) Housing fee and deposit will be according to the 2026 School Year Students Dormitory Fee List.  

(G) If you are withdrawing, transferring, studying abroad, internship program, or other reasons, you may 

drop out of the school, please do not apply for dormitory, so as not to affect the rights of roommates. 

(H) During the accommodation period, please follow the Student Dormitory Housing Regulations; 

follow the advice of teachers and dorm staff, and terms and conditions. Violators shall be punished. 

(I) Considering personal hygiene habits, dormitories will not provide mattresses. Residents need 

to purchase own mattresses and take them away when leaving the dormitory. 

(J) The dorm type, equipment and dorm fee please view website (https://dormitory.fcu.edu.tw/). 

(K) Unsuccessful applicants (including candidates) can continue to join in the “Application of 

accommodation for undergraduate students “in late March. 

https://dormitory.fcu.edu.tw/

